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Onderwerp 
Eindrapport "Effectiviteit Rekenkamercommissie gemeente Sliedrecht" van de Rekenkamercommissie 
(RKC) gemeente Sliedrecht. 
 

Beslispunten 

De aanbevelingen uit het eindrapport, als verwoord onder 5 Aanbevelingen' (pag. 9/10), over te 
nemen:  
 
1. Dat de aanbevelingen van toekomstige onderzoeken worden geregistreerd  door de griffie en 

geagendeerd  bij de bespreking van de jaarstukken in de raad, waarbij de implementatie van de 
overgenomen aanbevelingen van de RKC als agendapunt terugkomen en het college zich 
publiekelijk hierover kan verantwoorden.  Het college zal de raad tussentijds  informeren wanneer 
het college een door de raad aangenomen aanbeveling niet, gedeeltelijk of later uitvoert. 

2. Dat de verwachtingen ten aanzien van het functioneren van de rekenkamercommissie expliciet 
worden gemaakt voor wat betreft type onderzoeken, onderwerpskeuze, doorlooptijd, tussentijdse 
communicatie, aard van de aanbevelingen en wijze van rapporteren en vast worden gelegd  (bijv. 
door aanpassing van de verordening op de RKC). De raad houdt hiertoe een bijeenkomst – 
uiterlijk begin 2018, vóórdat het volgende onderzoek wordt gestart -,  in de vorm van een 
raadsconferentie naar aanleiding van dit rekenkamerrapport. 

3. Dat de raad  optimaal gebruik zal maken van het BOB-model voor de behandeling van de 
rapporten van de rekenkamercommissie; (ontkoppeling beeld- en oordeelsvorming en benutting 
van de beeldvormende raadsvergaderingen voor een inhoudelijke toelichting op de rapporten en 
aanbevelingen in het specifiek). 

 
 
 

Inleiding 

De Rekenkamercommissie gemeente Sliedrecht biedt u aan het eindrapport 'Effectiviteit 
Rekenkamercommissie gemeente Sliedrecht' van 4 oktober 2017. De bestuurlijke reactie van het 
college is in het eindrapport (blz. 56) opgenomen.  
Hartelijk dank aan een ieder die zijn/haar medewerking aan dit onderzoek heeft verleend. 
   
Beoogd effect 

De resultaten van dit onderzoek moeten ertoe bijdragen dat de effectiviteit van de 
Rekenkamercommissie wordt vergroot. 
 
Argumenten 

 
De Rekenkamercommissie bestaat in haar huidige vorm (zelfstandig) sinds maart 2011 en heeft 
sindsdien 5 onderzoek gedaan. De RKC was van mening dat na 6 jaar en aan het einde van deze 
raadsperiode het een goed moment is om te evalueren wat de effectiviteit van de RKC in de afgelopen 
jaren is geweest en hoe deze kan worden vergroot. 
Daartoe is nu een eindrapportage beschikbaar. In het onderzoek is onder andere nagegaan wat de 
doorwerking is van de bestaande onderzoeksrapporten die de RKC heeft uitgebracht. 
 
Financiële kaders 
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De kosten van het onderzoek zijn gedekt uit het budget van de rekenkamercommissie voor het jaar 
2017. 

 
 
 
Namens de Rekenkamercommissie gemeente Sliedrecht, 
 
 
 
 
drs. P.A.B. Sertons 
 
 

 

Bijlage(n): 

- concept raadsbesluit; 

- eindrapport 'Effectiviteit Rekenkamercommissie gemeente Sliedrecht' inclusief de bestuurlijke 

reactie van het college van B&W 

 

 
 

 


